
Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-06-23 
 
1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat. 
 
2. Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Rehnström, Mikael Ohlsson, Sandra 
Stark, Maria Lindelöf. 
Frånvarande: Lina Quick 
  
3. Val av sekreterare för mötet  
Mikael Olsson väljs till sekreterare för detta möte.  
 
4. Godkännande av dagordning  
Föreslagen dagordning godkänns. 
  
5. Genomgång av tidigare protokoll. 
Vi gick genom stipendier som vi har sökt som avser en långmatta och en aktivitetsdag i höst 
varav båda vi blivit tilldelad. 
Vi gick även genom rådande tränarsituation och hur vi kan få in fler tränare, ev se vad vi kan 
finna bland de aktivas föräldrar. 
Vi gick genom kommande tävlingar. 
Att ev lägga in en träningsavgift för de aktiva (beroende på hur ekonomin utvecklar sig) 
 
6. Ekonomi 
Kassör Anders Silén berättar om det ekonomiska läget. 
Vi har haft lite intäkter tack vare friidrottsskolan (utgifterna för friidrottskolan har varit 
marginellt större än intäkterna).  
Vi har i år betalat ut 80000 kr till blodomloppet nationelt. 
Friidrottetn har en buffert på 325000 kr så vi klarar detta år utan inkomster, som det ser ut nu 
så ligger friidrotten back 280000 kr. 
Sandra skall se  om det går att hyra kiosken direkt utav fotbollen pga hög hyreskostnad av 
glysis.  
 
  
 7. Blodomloppet  
Årets blodomllopp blir ett virituellt lopp (ev kommer mer information under mötet som skall 
hållas för blodomloppsgruppen i början av juli). 
De avgifter strand har betalt in är för att täcka upp kostandarna förblodomloppet nationellt. 
 
8. Mötesfrågot 
För framtida kontrakt för de elitsatsand tog vi beslut om att ta upp det på ett senare möte.  
Anna och Maria ser över eventuell aktivitetsdag/dagar med bla föreläsare (de 30000 kr som 
tilldelades oss i ett av stipendiaten kan ev räcka till mer än ett tillfälle). 
 



Friidrottskolan var mycket lyckad med bra ledare, mycket bra feedback från föräldrar. Ca 
75% av deltagarna var nya, Tyvärr var det lite strul med t-shirts till de aktiva. 
 
Inför nästa år skall vi se över om våra ledar kan få lön från kommunen precis som tex 
fotbollskolans ledare får. 
 
Tyvärr kommer två av ledarna i lågstadiegruppen att försvinna, framgick även att de ledare 
som slutar kommer att få ett rekommenderat brev. 
 
Strands Ungdomsspel 22/8 kommer tyvärr att ställas in pga rådande pandemi. 
Vi skall se över möjligheten att ha flerklubbtävlingar samt fler guldjakter. 
 
Anders skall se över kostnaderna över våra lokalhyror sör att vid behov ev lägga in en 
Termins/träningsavgift för varje aktiv för att täcka upp en del av kostnaden. 
 
Vi ber glysis se över möjligheten att ev ordna fram ett till förråd pga det har försvunnit en del 
av våran utrustning när glysisi har öppnat up förrådet så att skolungdommar kan nyttja våran 
utrustning när de skall ha en idrottslektion. I samband med det skall det ävenundersökas vad 
som står i gällande avtal samt ev skrivas ett nytt. 
  
 
9. Nästa styrelsemöte tisdagen den 25/8 19.30 Sekreterare: Maria Lindelöf.  10. 
Möte den22/9 med Anders som sekreterare. 
 
11. Mötets avslutande Mötet avslutades.  


